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Medlemmer af Folketinget Kirsten Jacobsen 
(FP), Kim Behnke (FP), Tom Behnke (FP), Aage 
Brusgaard (FP), Jan Køpke Christensen (FP), 
Niels Højland (FP) og Annette Just (FP) har 
meddelt mig, at de ønsker skriftligt at fremsæt- 
te: 

Forslag til lov om ændring af ligningsloven. 
(Indførelse af standardfradrag for ejerlejligheder 
m.v.). 
(Lovforslag nr. L 6). 

Forslag til lov om ændring af ligningsloven. 
(Aftrapning af lejeværdien over 5 år). 
(Lovforslag nr. L 7). 

Medlemmer af Folketinget Aage Frandsen (SF), 
Anne Baastrup (SF) og Steen Gade (SF) har 
meddelt mig, at de ønsker skriftligt at fremsæt- 
te: 

Forslag til lov om ændring af lov om mægling i 
arbejdsstridigheder. 
(Lovforslag nr. L 9). 

Forslag til lov om ændring af lov om arbejdsløs- 
hedsforsikring m.v. 
(Lovforslag nr. L 10). 

Medlemmer af Folketinget Kim Behnke (FP), 
Tom Behnke (FP), Aage Brusgaard (FP), Jan 
Køpke Christensen (FP), Niels Højland (FP), 
Kirsten Jacobsen (FP) og Annette Just (FP) har 
meddelt mig, at de ønsker skriftligt at fremsæt- 
te: 

Forslag til folketingsbeslutning om brug af elek- 
tronisk stemmeafgivning i forbindelse med valg 
og folkeafstemninger. 
(Beslutningsforslag nr. Bl). 

Medlemmer af Folketinget Aage Brusgaard 
(FP), Kim Behnke (FP), Tom Behnke (FP), Jan 
Køpke Christensen (FP), Niels Højland (FP), 
Kirsten Jacobsen (FP) og Annette Just (FP) har 
meddelt mig, at de ønsker skriftligt at fremsæt- 
te: 

Forslag til folketingsbeslutning om direkte 
demokrati (vejledende, landsdækkende folkeaf- 
stemninger ved vælgerinitiativ). 
(Beslutningsforslag nr. B 2). 

Forslag til folketingsbeslutning om direkte 
demokrati (indførelse af regionale vejledende 
folkeafstemninger ved vælgerinitiativ. 
(Beslutningsforslag nr. B 3). 

Medlemmer af Folketinget Peter Brixtofte (V), 
Else Winther Andersen (V), Ivar Hansen (V) og 
Thor Pedersen (V) har meddelt mig, at de 
ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning om ikke at gen- 
nemføre den planlagte fremrykning af kildeskat 
for kommuner m.v. (Beslutningsforslag nr. B 4). 

Medlemmer af Folketinget Kirsten Jacobsen 
(FP), Kim Behnke (FP), Tom Behnke (FP) og Jan 
Køpke Christensen (FP) har meddelt mig, at de 
ønsker at stille følgende forespørgsel til statsmi- 
nisteren, sundhedsministeren og socialministe- 
ren: 

»Hvilke konkrete initiativer agter regeringen at 
tage i denne folketingssamling for at sikre, at de 
svage, ældre, handicappede og syge får de for- 
nødne ressourcer via omprioriteringer?« 
(Forespørgsel nr. F 1). 

Medlemmer af Folketinget Henriette Kjær (KF), 
Frank Dahlgaard (KF) og Lene Espersen (KF) 
har meddelt mig, at de ønsker at stille følgende 
forespørgsel til erhvervsministeren og forsk- 
ningsministeren: 

»Hvilke initiativer agter regeringen at tage for at 
sikre Danmarks konkurrenceevne på området 
for informationsteknologi?« 
(Forespørgsel nr. F 2). 

Medlemmer af Folketinget Jes Lunde (SF), Tom- 
my Dinesen (SF), Steen Gade (SF) og Kristen 
Touborg (SF) har meddelt mig, at de ønsker at 
stille følgende forespørgsel til statsministeren, 
skatteministeren, økonomiministeren og 
erhvervsministeren: 

»Hvad kan statsministeren oplyse om regerin- 
gens planer for den kommende skattereform?« 
(Forespørgsel nr. F 3). 

Medlemmer af Folketinget Aage Frandsen (SF), 
Anne Baastrup (SF), Steen Gade (SF) og Holger 
K. Nielsen (SF) har meddelt mig, at de ønsker at 
stille følgende forespørgsel til arbejdsministe- 
ren: 
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»Hvilke initiativer har regeringen taget og vil 
regeringen tage for at sikre, at ældre har reelle 
valgmuligheder for at være helt eller delvis på 
arbejdsmarkedet, bl.a. via delefterlønsordning, 
eller at være helt uden for arbejdsmarkedet, bl.a. 
via efterløn?« 
(Forespørgsel nr. F 4). 

Medlemmer af Folketinget Pia Kjærsgaard (DF), 
Kristian Thulesen Dahl (DF), Ole Donner (DF) 
og Poul Nødgaard (DF) har meddelt mig, at de 
ønsker at stille følgende forespørgsel til statsmi- 
nisteren og indenrigsministeren: 

»Hvilke oplysninger kan regeringen give om 
Danmarks udvikling til et multietnisk sam- 
fund?« 
(Forespørgsel nr. F 5). 

Medlemmer af Folketinget Kirsten Jacobsen 
(FP), Kim Behnke (FP) og Jan Køpke Christen- 
sen (FP) har meddelt mig, at de ønsker at stille 
følgende forespørgsel til justitsministeren: 

»Hvilke konkrete initiativer vil regeringen tage 
allerede i denne samling for at komme den sti- 
gende rockerkriminalitet til livs, herunder for- 
hindre, at militære våbendepoter optræder som 
leverandør af våben til disse grupper?« 
(Forespørgsel nr. F 6). 

Medlemmer af Folketinget Jan Køpke Christen- 
sen (FP), Kim Behnke (FP), Tom Behnke (FP) og 
Kirsten Jacobsen (FP) har meddelt mig, at de 
ønsker at stille følgende forespørgsel til sund- 
hedsministeren og socialministeren: 

»Hvilke initiativer agter regeringen at igangsæt- 
te allerede i denne samling for at sikre, at de 
offentlige tilbud og retsgarantier til borgerne på 
sundheds- og socialområdet i praksis lever op 
til de løfter, Folketinget har givet?« 
(Forespørgsel nr. F 7). 

Medlemmer af Folketinget Kim Behnke (FP), 
Tom Behnke (FP), Kirsten Jacobsen (FP) og 
Annette Just (FP) har meddelt mig, at de ønsker 
at stille følgende forespørgsel til justitsministe- 
ren: 

»Hvilke oplysninger kan ministeren give om 
regeringens bestræbelser på at gøre Danmark til 
fuldgyldigt medlem af Schengensamarbejdet, 
herunder fortsat sikring af personkontrol ved 

danske grænsestationer og fuld indsigt fra Fol- 
ketinget og befolkningen i, hvad medlemskabet 
vil medføre?« 
(Forespørgsel nr. F 8). 

Medlemmer af Folketinget Tommy Dinesen 
(SF), Aage Frandsen (SF), Steen Gade (SF) og 
Jette Gottlieb (EL) har meddelt mig, at de ønsker 
at stille følgende forespørgsel til trafikministe- 
ren: 

»Hvilke tiltag vil regeringen tage i denne sam- 
ling for at øge DSB's muligheder, herunder øko- 
nomiske, for at erobre markedsandele i passa- 
ger- og godstrafik i Danmark i henhold til »Tra- 
fikplan 2005«, som er vedtaget af Folketinget i 
1992?« 
(Forespørgsel nr. F 9). 

Medlemmer af Folketinget Tom Behnke (FP), 
Kirsten Jacobsen (FP) og Annette Just (FP) har 
meddelt mig, at de ønsker at stille følgende 
forespørgsel til forsvarsministeren og justitsmi- 
nisteren: 

»Hvad kan regeringen oplyse om bestræbelser- 
ne på at normalisere forholdene på Christiania, 
herunder at få stoppet kriminaliteten og hånd- 
hævet de i samfundet gældende regler om ejen- 
domsvurdering og skattebetaling m.v.?« 
(Forespørgsel nr. F 10). 

Medlemmer af Folketinget Bruno Jerup (EL) og 
Jette Gottlieb (EL) har meddelt mig, at de ønsker 
at stille følgende forespørgsel til undervisnings- 
ministeren: 

»Hvad er regeringens planer for en udbygning 
af uddannelseskapaciteten i de kommende år, så 
der ikke som i år skal afvises tusindvis af unge, 
der ønsker at påbegynde en uddannelse?« 
(Forespørgsel nr. F 11). 

Medlemmer af Folketinget Bruno Jerup (EL) og 
Frank Aaen (EL) har meddelt mig, at de ønsker 
at stille følgende forespørgsel til statsministeren 
og sundhedsministeren: 

»Hvad kan regeringen oplyse om målsætningen 
for udviklingen af det danske sundhedsvæsen, 
for så vidt angår tilførsel af yderligere økonomi- 
ske ressourcer, sikring af ventelisteafvikling, 
styrkelse af forebyggelsen både i primær- og 


